
  
Otta 20.06.2022 

  

Emne  Brukerutvalgsmøte NAV i Gudbrandsdalen  
  

Deltakere  Celi Kari Heggebotn, Aase Lund, Bård Atle Fuglum, Haakon Wiig, Ola 
Aarvik og Tsegaye Hailu Balcha 

Meldt avbud Kjell Bakken 

Også inviterte fra 
NAV i G 

Ketil Størseth – NAV Lesja-Dovre 
Bjarte Ø. Rossehaug – NAV Lom og Skjåk 
Magnhild Vole – NAV Vågå 
Per Morten Nyeng – NAV Midt-Gudbrandsdal 
Jarleif Haugen – NAV Sel 

Møteleder  Haakon Wiig 

Referent  Jarleif Haugen 

Inviterte gjester  Ann-Mari Lofthus, Oslo Met 
Magne Fladby, NAV EØS-saken  

Kopi til  Nina Vaage og Bjørn Lien  

Tid  15.06.2022 kl. 09:00-10:15  

Sted  NAV Lesja Dovre, Dombås 
Teamsmøte 

  

Utleverte dokumenter på forhånd:  
 Sak 01/22 Utkast til agenda 15.06.2022 

 
Vist under møte 

 Sak 05/22 Magne Fladby - EØS-saken 

 
Møtet ble gjennomført på Teams. Møtet ble avkortet på grunn av meldt forfall fra Ann-Mari 
Lothus og at både utvalgsleder og NAV-ledere var travle med andre presserende avtaler. 

 
REFERAT 

  

Saksnr.  Benevnelse  
    
  Referatsaker inkl. saker til oppfølging  

  
01/22  Referat fra møtet 30.11.2021 
  Det forelå ikke noe referat fra møtet. 

 
  Vedtak:  

Utsettes til senere møte. 
  
    
  Drøftings- og beslutningssaker  
    
02/22 Status NAV Midt-Gudbrandsdal 
 På grunn av prioritering av presentasjonen til Fladby ble saken utsatt. 

  
  Vedtak:  

Utsatt til senere møte. 
    
    
03/22 Status NAV i Nord-Gudbrandsdalen 



 På grunn av prioritering av presentasjonen til Fladby ble saken utsatt. 
 

 Vedtak:  
Utsatt til senere møte. 

  
  
 Orienteringssaker  

 
04/22 Hva har digitalisering av NAV medført for brukerne? 
 På grunn av prioritering av meldt fravær fra Ann-Mari Lofthus ble saken utsatt. 

 
  Vedtak:  

Utsatt til senere møte. 
  
05/22 Oppgjøret etter EØS saken ved leder av arbeidsgruppa Magne Fladby 
 • Essensen er at opphold i EU/EØS er likestilt med opphold i Norge 

• Magne orienterte fra prosessen, se vedlagte PP-presentasjon 
• Hva gjør NAV for å hindre at noe lignende skjer igjen? 

Det skal være klare forventinger om at vi skal gjøre noe med svakhetene som ble 
avdekket i forbindelse med EØS-saken AV-direktøren har definert 10 tiltak 
• Tydeliggjøre de juridiske funksjonene i NAV 
• Styrke direktoratets faglige og koordinerende rolle 
• Legge til rett for bedre samhandling 
• Forenkle regelverket 
• Styrke klarspråk 
• Styrke NAVs juridiske kompetanse 
• Styrke NAVs forvaltningskultur 
• Gjennomgå struktur og form for utarbeidelse av rundskriv 
• Styrke samhandling med departementet 
• Klargjøre rammene for kontakt mellom NAV, Trygderetten og Påtalemyndigheten 

og påse at rutinen følges  
 

 Vedtak:  
Tatt til orientering.  

  
  
  Eventuelt  
  Frivillig arbeid i påvente av uføretrygd 

Aase Lund orienterte om sine erfaringer med forskjellig behandling ved ulike NAV-kontor. 
Hun mente det er viktig med mulighet til aktivitet og sosial kontakt.  

  
Saker til særskilt oppfølgning til neste møte  

1  Tittel:  
  

  Hva skal utføres?  
  

  Frist:  

  
  Ansvarlig:  

  
   
  

 


